

VERIFICATION OF CONFORMITY

LOW VOLTAGE DIRECTIVE/ NIEDERSpannungsRICHTLINIE 2014/35/EU

KONFORMITÄTSVERIFIZIERUNG

VERIFICATION NO.
VERIFIZIERUNGSNUMMER

EFGX25070590-IE-01-V01

APPLICANT
ANTRAGSTELLER

ASTERA LED TECHNOLOGY GMBH
SCHATZBOGEN 60 81829 MUNICH GERMANY

TYPE OF EQUIPMENT
GERÄTEART

LED lamp (SolaBulb)

BRAND NAME
MARKE

ASTERA

MODEL NAME
GERÄTETYP

AST-BLBSL-E27, AST-BLBSL-B22

This Verification of Conformity is used in support of a claim that the tested sample(s) is (are) presumed to be in conformity with the safety objectives referred to in Article 3 and set out in Annex I or parts thereof, covered by those harmonised standards or parts thereof according to the Council Directive 2014/35/EU.

Mit dieser Konformitätsverifizierung wird zur Stützung der Behauptung verwendet, dass für das (die) getestete(n) Prüfmuster eine Konformität mit den Sicherheitszielen nach Artikel 3 und Anhang I oder Teilen davon vermutet wird, abgedeckt von den betreffenden harmonisierten Norm(en) oder Teilen davon, gemäß der Richtlinie 2014/35/EU des Rates.

Assessment of conformity was based on the following standard(s): / Die Bewertung der Konformität basiert auf folgende Norm(en):

SPECIFICATION / ISSUE / DATE
SPEZIFIKATION / AUSGABE / DATUM

EN 62560: 2012 + A1:2015 + A11:2019
EN 62493: 2015 + A1:2022

REPORT NUMBER
BERICHTSNUMMER

EFGX25070590-IE-01-L01

NOTES:

The verification is valid at the time of issue and only refers to the condition of the equipment at that time. The assessment by the Testing Laboratory is based on the principles of the ISO/IEC 17025:2017. The verification is only granted on the condition that the applicant continues to meet all Eurofins procedure and test regulations as well as the General Terms of Business of Eurofins Electrical Testing Service (Shenzhen) Co., Ltd.

Die Verifizierung ist zum Zeitpunkt der Ausstellung gültig und bezieht sich nur auf die Situation des Gerätes zu diesem Zeitpunkt. Die Bewertung durch das Prüflaboratorium erfolgt nach den Prinzipien der ISO/IEC 17025:2017. Diese Verifizierung wird unter der Bedingung erteilt, dass der Antragsteller die Anforderungen des Verfahrens und die Prüfungsordnung sowie die Allgemeinen Geschäftsbedingungen der Eurofins Electrical Testing Service (Shenzhen) Co., Ltd einhält.



Date: Sep. 09, 2025

Signature:

Approval

Title: Manager



Eurofins Electrical Testing Service (Shenzhen) Co., Ltd.

Room 20 of 2/F., 1/F., Building 2, Spring Block & Room 102, Building 8, Autumn Block., Meishenghuigu Innovation Park, No.83, Dabao Road, Bao'an District, Shenzhen, Guangdong, China 518133 • TEL (86) 755-82911867

VERIFICATION OF CONFORMITY
LOW VOLTAGE DIRECTIVE/ NIEDERSpannungsRICHTLINIE 2014/35/EU
KONFORMITÄTSVERIFIZIERUNG

ANNEX I

VERIFICATION NO.
VERIFIZIERUNGSNUMMER

EFGX25070590-IE-01-V01

TECHNICAL DESCRIPTION
TECHNISCHE BESCHREIBUNG

AST-BLBSL-E27 : E27 cap, AST-BLBSL-B22 : B22d cap,
100-240V~, 50/60Hz, 16,5W, IP44, ta:40°C



E&E

Statement / Aussage

This Verification is for the exclusive use of Eurofins's client and is provided pursuant to the agreement between Eurofins and its Client. Eurofins's responsibility and liability are limited to the terms and conditions of the agreement. Eurofins assumes no liability to any party, other than to the Client in accordance with the agreement, for any loss, expense or damage occasioned by the use of this Verification. Only the Client is authorized to permit copying or distribution of this Verification. Any use of the Eurofins name or one of its marks for the sale or advertisement of the tested material, product or service must first be approved in writing by Eurofins. The observations and test/inspection results referenced in this Verification are relevant only to the sample tested/inspected. This Verification by itself does not imply that the material, product, or service is or has ever been under a Eurofins certification program.

Diese Verifizierung ist ausschließlich für den Kunden von Eurofins bestimmt und wird gemäß der Vereinbarung zwischen Eurofins und seinem Kunden durchgeführt. Die Verantwortung und Haftung von Eurofins ist auf die Bedingungen des Vertrags beschränkt. Eurofins übernimmt keine Haftung gegenüber einer anderen Partei als dem Kunden in Übereinstimmung mit der Vereinbarung für Verluste, Kosten oder Schäden, die durch die Verwendung dieser Verifizierung verursacht werden. Nur der Kunde ist berechtigt, das Kopieren oder Verteilen dieser Verifizierung zu gestatten. Jede Verwendung des Namens Eurofins oder einer seiner Marken für den Verkauf oder die Werbung für das getestete Material, Produkt oder die Dienstleistung muss zuvor schriftlich von Eurofins genehmigt werden. Die Beobachtungen und Prüf-/Inspektionsergebnisse, auf die in dieser Überprüfung Bezug genommen wird, sind nur für die geprüfte/inspizierte Probe relevant. Diese Verifizierung allein bedeutet nicht, dass das Material, das Produkt oder die Dienstleistung im Rahmen eines Eurofins-Zertifizierungsprogramms steht oder jemals war.

